
 
LENS BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING  
Op 26 oktober 1945 
 
VAN  A C H T  T O T  E L F 
 
De bedoeling van de buitengewone ledenvergadering was in het weekbericht al enige keren 
duidelijk gebleken. Om echter vooral niet te worden misnerstaan, zei de voorzitter bij de 
openingsspeech nog ten overvloede, dat het Bestuur ieders recht van spreken zou handhaven, 
ook nu niemand schriftelijk had te kennen gegeven aan het befaamde punt vier mede te willen 
werken. Met klem nodigde hij iedereen ter vergadering uit van zijn hart geen smoorkuil te maken. 
 
De notulen van de buitengewone ledenvergadering op 3 September 1944  
werden zonder aanmerking gepasseerd. 
 
De mededelingen  
leken wel uit de onuitputtelijke zak van Sinterklaas te komen. Wat kregen we al niet te horen!  
Het begon met een lijst van namen van nette lui, die verhinderd bleken te zijn naar Emma te 
komen. Dat waren tevens de spaarlustigen: geen boete!  
De Directeur van Plantsoenen beveelt zijn (en ons) dierbaar Zuiderpark heel bizonder in onze 
natuurliefde aan.  
De nieuwe terreinknecht heet v.d.Berge.  
Io vivat voor het bruidspaar Wim Beerens - Mary van Miltenburg.  
Voetbalschoenen op komst (Vraagteken of uitroepteken?)  
Groeten van Guus Roodenrijs, weer thuis !  
De competities worden bekend gemaakt.  
De Heplaco (Herenkingsplaat-commissie) ontvouwt haar plan.  
Wie inschrijft voor indoortraining en niet verschijnt betaalt boete.  
De P en Pe gaat na het feest aan de slag voor verenigingsavonden.  
Ook de Rewijco (Reglement-wijzigings-Commissie) wacht die datum af.  
Op 5 November tijgen de Juco-ers naar Amicitia. 
 
Als aanloopje tot punt 4 wordt de vergadering ingelicht over wat via den Heer Behr aan het 
Bestuur was bekend geworden, waarna door de Eco bij monde van den Heer v. Venrooy een 
heldere uiteenzetting wordt gegeven van haar werkwijze. (Wil de Eco haar betoog in extenso bij  
het secretariaat deponeren?)  
 
De heren W. Huijsmans, A. Koppele, Ph.de Heer, F. v. Luxemburg, A. v. Huffel, J. v. Wassem 
voeren het woord over velerlei. Het zijn wensen, verzoeken, adviezen. Er wordt gesproken over 
spelen voor de gezelligheid, de verhouding tussen Eco en aanvoerders, vaste elftallen en mixed 
teams, absentie bij wedstrijden en de gevolgen, belangstelling bij de lagere elftallen, periodieke  
samenkomsten van elftalleiders en aanvoerders.  
Uit de replieken van den Eco-voorzitter blijkt ook nu dat de commissie in ernst streeft naar het 
clubbelang en geen persoonlijke motieven kent. 
Dankbaar voor de openhartige uitingen van bovengenoemde heren hoopt de Eco haar voordeel 
mee te doen. 
Dan is er pauze met bier. 
 
De rondvraag 
Is levendig. Het antwoord op de vraag van den Heer A.v.Huffel over de a.s. plannen van 
voorzitter en secretaris is niet het minst geheimzinnig en verwekt om zijn nuchterheid weinig 
deining in de zaal. 
Dhr. Niessen wil weten hoe de kwestie Behr is ontstaan.  
De voorzitter en de Heer J. v. Luxemburg vertellen het naadje van de kous en blijven voorbeeldig 
objectief.  
De vergadering verklaart accoord te kunnen gaan met het bestuursbeleid. 



Ook de heren A. Koppelle, A. v. Luxemburg en Ph. de Heer krijgen we te horen. Den eersten ter 
aanvulling van eigen onkunde ter zake, de beide andere voor een nadere verklaring. 
Dan komen wij via de altijd actieve heren Ruijchrok en Vink tot de netten, klosjes garen, 
gordijntjes, handdoeken, koppen en schotels, vlaggestokken. 
Onze geachte secretaris weet een hartelijk applaus te oogsten,als hij de vergadering met klem 
uitnodigt nooit mee te werken werken aan kanker van ondergronds gemopper. Weest fier, strijdt 
met open vizier!  Zorgt er steeds voor Lenswaardig te handelen. 
Via zijn schoenen, die 2 nummers te groot zijn, weet dhr. B. Tettero de aandacht te vestigen op 
zijn verlangens inzake de training. In tegenstelling met clandestien gekweekte wensen over jong 
bloed in de Eco ziet dhr. F. v. Mourik graag oudere, niet voetballende heren in deze 
Commissie.  
Unaniem verklaart de vergadering geen aftreden van de Eco te wensen en haar werkwijze goed 
te keuren. 
Dhr. A. Boortman vergelijkt Ockenburg met het Zuiderpark.  
Dhr. P. Juffermans bedelt om foto’s, wekt de Lensschaar op een eventueel te lezen H. Mis bij te 
wonen, meent in zijn kwaliteit van vice-voorzitter van de Juco den heer Behr te moeten 
dankzeggen voor wat deze aan goeds deed in Lens en spreekt met waardering over de wijze, 
waarop de heer Dubois deze vergadering heeft geleid. 
Den laatsten spreker, Kapelaan Buis, moet het van het hart, dat hij bewondering heeft voor de 
fijne manier van discussiëren, die hij op deze druk bezochte vergadering kon waarnemen. Laten 
wij nu aan de vooravond van Christus-Koning en ook daarna de wil van Christus tot de onze 
maken. Ook in het verenigingsleven moet Christus overwinnen. En als we op het blijde feest van 
Allerheiligen de zegepralende kerk te hulp roepen voor onze strijd op aarde, laten wij dan op 
Allerzielen de lijdende Kerk mee verlossen door ons gebed. Bidden wij vooral voor hen, die uit 
ons midden zijn weggerukt.  
De Heer Dubois, sloot de vergadering met “Geloofd zij Jezus Christus. In eeuwigheid, amen”.  
En 57 Lensers zwermden in het late uur naar alle zijden uit, huiswaartsl  
 
Red. 


